
Skolebestyrelses møde på Bække Skole  
Den 27.november kl. 17-19  

Personalerummet  
Mødedatoer: 14.august, 25.september, 23.oktober, 27.november, 15.januar, 19.februar, 11.marts, 15.april, 
13.maj, 10.juni  
  
  
Afbud fra: Vivi, Bjarke, Tanja, Beinta  
  
Medlemmer  
Forældrevalgte:  
Ulla Bollerup Petersen - formand (Jonas 3.kl.)  
Poul Svendsen (Ingrid 2.kl., Kristine 4.kl., Johannes 7.kl)  
Lone Højer Attwell (Eden 2.kl, Owen 4. kl.)  
Bjarke Raghner (Mads 3.kl.)  
Peter Kjærhus Svendsen (Axel 8.kl. + Erik 7.kl. + Otto 0.kl)  
Heidi Kolbæk Thomsen Birk (Frida 6.kl.)  
Beinta Dam Svendsen (Julie 8.kl)  
  
Medarbejderrepræsentanter:  
Linda Thyssen og Lisbeth Blichfeldt   
Elevrådsrepræsentanter:  
Axel og Mikkel fra 8.årgang  
Byrådsrepræsentanter:  
Tanja Skøtt  
Sekretærer for bestyrelsen:  
Helle Jeppesen, Skoleleder   
Vivi Højer Jensen, SFO-leder (Referent)  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



1. Bemærkninger til dagsorden  
2. Eventuelt  

Der er valg til foråret. Beinta træder ud af bestyrelsen, der skal indkaldes en af suppleanterne til at 
deltage frem til valget i foråret.  

3. Tilsyn på Trivsel (fast punkt hver gang)   
Denne gang orienteres bestyrelsen om at etableringen af Træningsholdet i indskolingen. 
Opmærksomhed på drenge/pige problematik – dette tages op på personalemøde i januar.  

4. Orientering fra:  
a. Formanden  

• Formandsmøde i Bække.   
• Bækkemessen er udsat fordi der mangler medlemmer til styregruppen til 
2024.  
• Der findes en kalender til arrangementer- husk at bruge den.  
• Tennisbanen skal bruges til hytter der kan udlejes.  

b. Skolens ledelse  
• Regnskab 2023/Budget 2024 Orientering  
• Tilbagemelding på møde med Stine Lassen. Hun kommer til et 
bestyrelsesmøde næste år.   
• Opfølgning på skolefotografering. – vi har en kontrakt der gælder to år endnu  
• Børnecenter. Ikke noget nyt endnu- lokalplanen skal på plads først.   
• Fyraftensmøde på torsdag om eksamen i 8. og 9. klasse og læseindlæring  

c. Personalegruppen  
d. Elevrådet – arbejder med juleklippedag  
e. Øvrige  
f. Postkasssen- den er tømt. Der var ingenting i.  

  
5. Princip ”samarbejde mellem skole og hjem” godkendes (sendt ud med dagsorden) – læst, 
drøftet og godkendt.  
6. Høringssvar på lokalplan – skal vi lave det? nej men følge op med spørgsmål til de rette  
7. Julefrokost  

  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Kaizentavle  

  

  

Nye forslag  
  
Hvordan får vi flere med i 
forældreråd?  
  
  

   
Hvad  

  
Hvem  

  
Hvordan  

  
Hvornår  

Skoleprofil/Værdi 
proces/PR  

Ledelsen  Drøftelser  I 
opstartsfasen  

Forældre-
inddragelse  

Alle i SB  Drøftelser  Løbende  

Drøftelse af 
Åbent Hus 
koncept   
  

Alle i SB  Drøftelser  Opstart nov 
2022.  
Gældende for 
2023/24 
skoleår  

    
  
  
  
  
  

  
  
  
  
  
  

  

  
  
  
  
  
  

      

  

  

I mål   
  

• Forretningsorden
  
• Trivselspolitik  
• Princip for 
lejrskole  
• Sundhedspolitik 
– snus/rusmidler  

  

Prioritering  
  

  
  
  
  
  
  
  
  
  
  

  

Bruttolisten  
- ikke glemt  
  

• Skoleprofil  
• Kommunikation 
til forældre  
• Lokalsamfundet 
og samarbejdet lokalt  
• Landsbyordning  
• Skoleprofil/Værdi
proces (køres sammen 
med børnecenter)  

 

 

 

 

 

 



Møde slut – Sign.:  

  
  
  
Lisbeth Blichfeldt  
  
  
  
Linda Thyssen  
  
  
  
Lone Højer Attwell                                                                                    
  
  
  
Poul Svendsen  
  
  
  
Ulla Bollerup Petersen  
  
  
  
Bjarke Raghner                                                                                       
  
  
  
Peter Kjærhus Svendsen   
  
  
  
Heidi Kolbæk Thomsen Birk                                                                  
  
  
  
Beinta Dam Svendsen  
 


